
Sprawozdanie z międzysesyjnej działalności 

Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

 

   W okresie międzysesyjnym radni aktywnie uczestniczyli w życiu 

społecznym naszej małej ojczyzny, spotykali się z mieszkańcami, brali 

udział w spotkaniach i rozmowach na różne tematy, ponadto 19 maja 

odbyła się nadzwyczajna sesja Rady Miejskiej.   

W obradach Komisji w dniu 24 maja 2021 r. udział wzięli członkowie 

Komisji oraz pan Jacek Kosmala Burmistrz Nidzicy i pani Halina 

Piotrkowska kierownik wydziału Techniczno – Inwestycyjnego.  

Komisja rozpoczęła obrady od omówienia realizowanych inwestycji 

drogowych, sporządzonych projektów i możliwości składania nowych 

wniosków. Członkowie jednogłośnie stwierdzili iż pomoc jaką otrzymuje 

Powiat Nidzicki od Gminy na realizację zadań powiatowych zasługuje na 

duże uznanie. Dzięki przychylności radnych Gminnych i współpracy 

Burmistrza w ramach porozumienia, mogło powstać sporo nowych już 

zrealizowanych zadań.  

Dalej Komisja opiniowała materiały przygotowane na XL sesję Rady 

Miejskiej. Projekty uchwał w większości zaopiniowano pozytywnie. 

Jedynie przy  projekcie uchwały nr 7 uchylającej uchwałę w sprawie 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości na okres dłuższy niż 

3 lata radni wyrazili negatywną opinię stosunkiem głosów: 1 za, 5 przeciw 

przy 1 wstrzymującym się. W sprawach różnych komisja zapoznała się z 

pismami i wnioskami różnymi. 

Komisja skierowała prośbę do Komisji Bezpieczeństwa 

Publicznego, Ochrony Przeciwpożarowej oraz Ochrony Środowiska  

w sprawie wystosowania wniosku do PKP o poprawienie ułożenia płyt na 

przejeździe kolejowym na ulicy Działdowskiej. 
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